
Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 
 
Sallai Mihály polgármester:  
– Június 8-án megtörtént a munkaterület átadása a Belmajorban a közművesítést 
végző vállalkozó részére. A szükséges aknákat és csöveket már leszállították a 
területre, az ún.  fittingeket letárolták.  
– Június 9-én részt vett a Fejérvíz Zrt. szinte fél napos ülésén, melyen a Nemzeti 
Vízművek Zrt. ügyvezető igazgatója tartott előadást az integráció részleteiről és 
válaszolt a jelenlévő polgármesterek kérdéseire.  
- Június 12-én aláírásra került a Depónia Nonprofit Zrt.-vel a többlethulladék 
elszállítására alkalmas ún. „depóniás zsák” és zöldhulladék matrica 
forgalmazására vonatkozó szerződés. A napokban kapták a tájékoztatást, hogy 
a hulladékgazdálkodási rendszer jogszabályból fakadó július 1-jei átalakulása 
után ezt a szegmensét is a MOL MOHU Zrt. fogja üzemeltetni, de ez a lakosság 
szempontjából – az ígéretek szerint – változást nem okoz. 
– Június 13-án meghirdetésre került az önkormányzatnál a diákmunka 
lehetősége. Az ezzel kapcsolatos ügyintézést Matla Beáta Katalin, a Zámolyi 
Közös Önkormányzati Hivatal adóügyi előadója végzi.  
– Június 14-én a földmérő mérnök segítségével megérkeztek az önkormányzat 
és még a Községi VB Tanács által beépítési kötelezettséggel terhelt, de azóta be 
nem épített ingatlanok adásvételi szerződései, melyeket megküldött dr. Tóth 
Pálma ügyvédnek. 
– Június 15-én az óvoda bővítését célzó TOP-Plusz-3.3.1-21-FE-2022-00005 
pályázathoz kapcsolódóan kiválasztásra került az ENVIPROG Group Kft. 
árajánlata a környezeti reziliencia vizsgálat végzésére, valamint Vollmuth 
Eszter árajánlata a rehabilitációs környezettervezői szakmérnöki szolgáltatás 
elvégzésére. Továbbá a Magyar Államkincstár által felülvizsgálatra és 
jóváhagyásra került a számlabenyújtási terv.  
– Június 16-án a Biztosító az Optimális Biztosítási Alkuszon keresztül küldött 
reklamáció eredményeképpen a buszmegálló (körforgalom melletti) 
viharkárhoz kapcsolódóan megfelezte az önerőt, így a teljes biztosítási 
kártérítés összege 146.550 Ft lett.  
– Június 17-én részt vett a Zámolyi Csanádi Imre Református Általános Iskola 
első évzáró ünnepségén és a végzősök ballagásán. Köszönetet mondott a 
fenntartó egyház és az iskolavezetés képviselőinek az elmúlt egy év 
sikerességéért és mindazon tevékenységért, melyek által a település általános 
iskolája megmaradhatott 8 évfolyamos intézménynek, sőt a 77 fős iskolai 
létszámról 130 főre bővülve 2 évfolyamon párhuzamos osztályok indításával 10 
osztályos iskolává változott.  
– Június 19-én benyújtásra került a Fenyves utca végének aszfaltozását célzó 
pályázat a Magyar Falu Program keretében mindösszesen 17.161.323 Ft 
értékben.   



– Június 20-án az Építési és Közlekedési Minisztériumnak megküldésre kerültek 
a „kistelepülési településtervek elkészítésének támogatása” pályázaton másfél 
éve elnyert 3.000.000 Ft kifizetéséhez szükséges dokumentumok. Az összeg azóta 
sem érkezett meg.  
– Június 21-én bevezetésre került a Zámolyi Közös Önkormányzati Hivatal új e-
mail címe, mely a hivatal@zamoly.hu . Az eddigi e-mailcím a teljes átállásig 
párhuzamosan használatban marad.  
– Ugyanezen a napon a képviselő-testület rendkívüli ülést tartott, melyen 
iskolaorvosi- és védőnői szerződések elfogadásán túl döntés született 
önkormányzati nyári tábor megrendezéséről. Másnap a tábor meghirdetésre 
került és június 27-én be is telt a 25 fős limitált létszám.  
– Június 22-én részt vett a Pénzügyi Keret Közgyűlésén. Az önkormányzat 
részére hitelt nem igényelt.  
– Június 23-án átadásra került a temetői „filagória”, melyet Főtisztelendő Mórocz 
Tamás plébános atya és Nagytiszteletű Gunyits Ottó református lelkész közösen 
szenteltek fel és megáldották a „filagóriát” építtető és építő embereket. 
– Június 27-én elküldte a településszerkezeti terv módosítási javaslatait a Szent 
István Király Múzeumnak, amelynek 60 napja van kiadni az állásfoglalását. 
– Ugyanezen a napon a „turistamagazin.hu” országos turisztikai oldal a 
„Kerekszenttamási rotunda” után a néhai „Szent Lőrinc vértanú Plébánia” 
templomromjáról, a „Cavendish megálló”-ról és a Szép Ilonka Faluház 
buszmegállójáról is kedves szavú, turistacsalogató cikkeket közölt. 
– Június 28-án feltöltésre kerültek a szükséges dokumentumok a VVR Vármegyei 
Védőnői Rendszer felületére. A jelenléti aláírásra a Fejér Vármegyei Szent 
György Egyetemi Oktató Kórház által megjelölt időpontban kerül majd sor.        
– Az új háziorvos korábban kérte, hogy a rezsiköltségekben támogassa az 
önkormányzat. A háziorvosi rendelő internet és a telefonköltségeket tudná 
viselni az önkormányzat.  
– A markológép differenciálműve elromlott, talált egy megfelelő tudású szerelőt, 
aki szét is szedte és el is szállította javításra az első hidat.  
– Az önkormányzatnak regisztrált az új hulladékszállító társaság a „MOHU” 
felületén.  
– Mai napon volt SZTKT ülésen, ahol elmondták, hogy várhatóan az orvosi 
ügyelet 2024. februárjában kerül át a megyei kórházhoz. Székesfehérvár MJV 
jelezte, hogy meg kívánja vásárolni az ún. orvosok házát. 
– Bejelenti, hogy július 16-18. között szabadságon lesz. Alpolgármester úr 
fogja helyettesíteni abban az időszakban. 
 
 
Hozzászólások: Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
 

mailto:hivatal@zamoly.hu


Sallai Mihály polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a 
polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület 6 „igen” szavazattal, „nem” szavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 
 
 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
135/2023. (VII. 5.) határozata 

a polgármester két ülés között végzett munkájáról 
szóló beszámolóról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
 


